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DEVICE LAYOUTPACKAGE CONTENTS

GameSir G3s Wireless Controller
2.4GHz Wireless Dongle
Micro-USB Cable
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SYSTEM REQUIREMENTS
Android 4.4 or later
Windows 7 or later

REGISTRATION

Register your GameSir ID online at https://gamesir.hk/ to get real-time 
information on your product's warranty status and a series of exclusive 
benefits from GameSir.

YOUR BENEFITS
＊ 12-month replacement of the same model from the date you received it.
＊ Contact us for free online technical support
Website: https://gamesir.hk
E-mail: cs@gamesir.hk
Tel: +1-888-937-1733 (USA & Canada)
Sat.-Sun. 9:00 AM-6:00 PM PST
Mon.-Wed. 6:00 AM-6:00 PM PST
Thur.-Fri. 6:00 AM-3:00 PM PST



TURBO Button 

Left Joystick

SELECT Button

Home Button

START Button 

CLEAR Button

ABXY Buttons

Right JoystickD-Pad

Micro-USB Cable

2.4GHz Wireless Dongle

Indicator Lights

RESET Hole

L1 / L2 Trigger Button

R1 / R2 Trigger Button

Micro-USB Port

READ BEFORE USE

a. Please fully charge the GameSir G3s before use.
b. When the GameSir G3s is being charged, Home button and ABXY 

buttons will flash every 2 secs.
c. When the GameSir G3s is fully charged, Home button and ABXY 

buttons will keep lit.
d. When the GameSir G3s is in a low battery state, Home button and 

ABXY buttons will flash once per sec.

CONNECTION

a. Turn on Bluetooth on your Android phone / tablet.
b. Press and hold the  A + Home buttons simultaneously for 2 secs to 

turn on the GameSir G3s, the     indicator light will flash.
c. Connect the GameSir G3s to your Android phone / tablet via 

Bluetooth, the     indicator light will keep lit and the     indicator light 
will flash. The connection is complete.

＊ Please Note: Next time, you just need to press the Home button for 3 
secs to turn on the GameSir G3s, which will automatically connect to 
the last Android phone / tablet via Bluetooth. If you want to connect it 
to a new Android phone / tablet, repeat the above steps.

a. Plug the GameSir G3s's 2.4GHz wireless dongle into the USB port of 
Android TV box.

b. Press and hold the A + Home buttons simultaneously for 2 secs to 
turn on the GameSir G3s, the     indicator light will keep lit and the    
indicator light will flash. The connection is complete.

Connect to Android Phone / Tablet

2.4GHz Wireless Connection

Bluetooth Connection

Bluetooth Connection

a. Turn on Bluetooth on your Android TV box.
b. Press and hold the A + Home buttons simultaneously for 2 secs to 

turn on the GameSir G3s, the     indicator light will flash.
c. Connect the GameSir G3s to your Android TV box via Bluetooth, the

    indicator light will keep lit and the     indicator light will flash. The 
connection is complete.

＊ Please Note: Next time, you just need to press the Home button for 3 
secs to turn on the GameSir G3s, which will automatically connect to 
the last Android TV box via Bluetooth. If you want to connect it to a new 
Android TV box, repeat the above steps. 

Connect to Android TV Box



MOUSE POINTER MODE

a. Plug the GameSir G3s's 2.4GHz wireless dongle into the USB port of 
Windows PC.

b. Press and hold the X + Home buttons simultaneously for 2 secs to 
turn on the GameSir G3s, the     indicator light will keep lit. The 
connection is complete.

＊ Please Note: Next time, you just need to press the Home button for 3 
secs to turn on the GameSir G3s, which will automatically connect to 
the last Windows PC via 2.4GHz wireless dongle. If you want to connect 
it to a new Windows PC, repeat the above steps.

a. Press and hold the X + Home buttons simultaneously for 2 secs to 
turn on the GameSir G3s, the      indicator light will flash.

b. Connect the GameSir G3s to Windows PC with the Micro-USB cable, 
the      indicator light will keep lit. The connection is complete.

a. Plug the GameSir G3s's 2.4GHz wireless dongle into the USB port of 
PlayStation 3.

b. Press and hold the TURBO + Home buttons simultaneously for 2 secs 
to turn on the GameSir G3s, one of the four indicator light will keep lit. 
The connection is complete.

＊ Please Note: Next time, you just need to press the Home button for 3 
secs to turn on the GameSir G3s, which will automatically connect to 
the last PlayStation 3 via 2.4GHz wireless dongle. If you want to 
connect it to a new PlayStation 3, repeat the above steps.

When the GameSir G3s is in the Mouse Pointer Mode, the left joystick 
simulates mouse movement, the A button simulates the left mouse button, 
and the B button simulates the right mouse button.

Once again, press and hold the SELECT + X buttons simultaneously for 
2 secs to exit Mouse Pointer Mode, the     indicator light will flash.

a. When GameSir G3s is connected successfully, press and hold L1 
and R1 trigger buttons simultaneously for 5 secs to turn off the LED 
backlight. 

b. Once again, press and hold L1 and R1 trigger buttons simultaneously 
for 5 secs, you can turn on the LED backlight.

Press one or more buttons, excluding D-pad, joysticks, SELECT and 
START buttons, then press TURBO button to activate TURBO function.

When the GameSir G3s is connected to the Android devices successfully, 
press and hold the SELECT + X buttons simultaneously for 2 secs to enter 
Mouse Pointer Mode, the     indicator light will keep lit.

TURN ON / OFF LED BACKLIGHT

TURBO FUNCTION

Connect to Windows PC

2.4GHz Wireless Connection

Connect to PlayStation 3

2.4GHz Wireless Connection

Enter Mouse Pointer Mode

Exit Mouse Pointer Mode

Activate TURBO Function

Press one or more buttons, then press CLEAR button to clear TURBO 
function.

Clear TURBO Function

Wired Connection

＊ Please Note: Next time, you just need to press the Home button for 3 
secs to turn on the GameSir G3s, which will automatically connect to 
the last Android TV box via 2.4GHz wireless dongle. If you want to 
connect it to a new Android TV box, repeat the above steps.



简体中文
产品简介
盖世小鸡三代增强版具备蓝牙及2.4G两种无线连接方式，适用苹果设备（系统版本
iOS 5.0以上）、安卓设备（系统版本4.0以上）、电脑设备以及PS3游戏主机。
本产品全智能自动识别各种型号设备，无需越狱或ROOT。

开机

按住HOME键2秒，即可启动手柄。

关机

长按HOME键5秒，即可关闭手柄。

HOME键及ABXY按键灯闪烁（1秒1次）。

设备布局

功能介绍

低电量提示

十字键

选择键

连发键

清除键

开始键

A / B / X / Y 键

左摇杆

Home 键

右摇杆

L1 / L2 键

充电口

R1 / R2 键

手柄指示灯

RESET 键

2.4Ghz无线接收器

Micro-USB数据线



连线状态充电
插入充电线，HOME键及ABXY按键灯会闪烁（亮1秒灭2秒），充满电常亮。

睡眠状态充电
插入充电线 ，手柄唤醒进入当前模式，1分钟后无接收信号模式灯关闭（HOME键
及ABXY按键灯闪，充满后常亮）。

1. 手柄开机后在无连接状态1分钟进入睡眠。
2. 手柄连线后，5分钟无任何按键、轴动作会自动进入睡眠。

模拟鼠标模式，可以使手柄在设备上模拟鼠标的功能。
手柄左摇杆模拟鼠标移动，A键模拟鼠标左键，B键模拟鼠标右键。
a. 进入鼠标模式：手柄连接设备后，按下SELECT+X的组合键，即可进入模拟鼠标

模式，    指示灯常亮。
b. 退出鼠标模式：在鼠标模式中，按下SELECT+X的组合键，即可退出模拟鼠标模

式，    指示灯闪烁。

手柄睡眠功能

按住手柄B键，再按住手柄HOME键2秒启动手柄；这个模式同上面按住A键进入区
别是连接后鼠标等不闪，无鼠标模式功能。

纯安卓模式

a. 开启苹果设备蓝牙功能。
b. 按住手柄Y键，再按住手柄HOME键2秒启动手柄。
c. 手柄     指示灯快闪。
d. 在苹果设备、蓝牙管理界面可以搜索到名为“GameSir-G3s”的设备，点击后即可

进行配对连接。
e. 当手柄处于    指示灯常亮，表示手柄已连线成功，可正常在苹果设备上使用。

iOS平台

a. 将USB无线接收器插在设备的USB口。
b. 按住手柄A键，再按住手柄HOME键2秒启动手柄。
c. 手柄     指示灯快闪。
d. 当手柄处于          指示灯常亮，    指示灯闪烁，表示手柄已连线成功，可正常在

安卓设备上使用（鼠标模式切换与蓝牙连接方式相同）。

智能电视/电视盒子

同时按住L1、R1键5秒。

关闭/开启按键灯光

充电提示

安卓平台

进入或退出模拟鼠标模式

手柄连接

a. 开启安卓设备蓝牙功能。
b. 按住手柄A键，再按住手柄HOME键2秒启动手柄。
c.     手柄指示灯快闪。
d. 在安卓设备、蓝牙管理界面可以搜索到名为“GameSir-G3s”的设备，点击后即可

进行配对连接。
e. 当手柄处于     指示灯常亮，   指示灯闪烁，表示手柄已经连线成功，可正常在安

卓设备上使用。

a. 将USB无线接收器插在设备的USB口。
b. 按住手柄X键，再按住手柄HOME键2秒启动手柄。
c. 手柄     指示灯快闪。
d. 当手柄处于     指示灯常亮，表示手柄已连线成功，可正常在设备上使用。

PC平台（X-Input模式）

a. 同时按下手柄的TURBO键和HOME键，进入PS3配对模式，此时手柄底部四盏指
示灯一起闪烁。

b. 将USB数据线或USB无线接收器插入PS3主机的USB借口。
c. 在有线模式下，将已经连接在PS3端的USB数据线接入手柄，系统自动连接并配

对手柄，在PS3主机上自动分配ID，分配好ID，则指示灯对应数字灯亮。

PS3平台



自动回连

d. 在无线模式下，USB无线接收器自动连接配对上手柄后，在PS3主机上分配ID，
分配好ID后，指示灯对应数字灯亮。

1. 设备蓝牙开启，手柄关闭
按住HOME键2秒，启动手柄，即可使设备与手柄自动重新建立连接。

2. 设备蓝牙关闭，手柄开启
重新开启设备蓝牙，即可使设备与手柄自动重新建立连接。

3. 设备蓝牙关闭，手柄关闭
重新开启设备蓝牙，按住HOME键2秒启动手柄，即可使设备与手柄自动重新建立
连接。

4. 以2.4G模式连接设备，手柄关闭
按住HOME键2秒，启动手柄，即可使设备与手柄自动重新建立连接。

注：如果要更换设备连接手柄，需要重新进行手柄与设备之间的配对。 

有线连接方法
先按照说明书上面提示的连接方式，让手柄先进入对应平台的无线配对模式，此时
再将USB数据线对手柄以及设备进行连接即可。（安卓设备使用有线连接模式，需
要设备支持OTG功能，iOS平台不支持有线连接）

连发功能说明
TURBO是半自动连发，可产生一个或多个按键的连续按压（连发）效果。
1. 设置方法
将你需要设置连发效果的一个或多个按键（不包括十字键，摇杆，SELECT，START
键）按住不放，再按一下“TURBO”键，即可实现对应按键的连发功能。
2. 清除连发
按住要解除连发的一个或多个按键，再按下手柄的“CLEAR”按钮。
3. 用途
通常在射击游戏里面用的较多，如果你一直按同一个按键（射击键），手指会容易
疲劳。如果这个射击键设置成TURBO后，只要一直按住射击键不放手，即可实现连
续射击效果，大大减轻长时间游戏给手指带来的疲劳感。

1. 若商品有质量问题，请首先联系我们的客服进行登记。
联系方式:
QQ：800082537
电话：400-8828035（时间：9：00-18：00）
官网：www.xiaoji.com
出品：广州小鸡快跑网络科技有限公司
地址：广州市天河区建业路华翠街68号301A-1

2. 如需退、换商品，请确保商品完好无损（包括商品外包装、附赠品、说明书、售
后卡、标签等），不影响二次销售。

3. 如要保修商品，请务必完整填写用户姓名、联系电话、联系地址，正确填选售后
要求与详细说明售后原因，将售后卡随货寄回（如不完整填写保修卡信息，恕无
法提供任何的售后服务。)

注意事项



保修卡
(售后政策：非人为损坏，3个月包换、1年保修）

用户姓名

联系电话

联系地址

售后要求

售后原因

订单编号

（注：非小鸡官网途径购买的产品，售后问题请直接与购买商家联系）

退 换 保修


